
Styrelseprotokoll nr 7 – 2014
Tisdagen den 4/11 på Marquesa

Närvarande: Hans Jungefeldt, Clas Murwall,  Britt-Marie Andersson, Kjell-Åke 
Wennerholm, Eva Petersson, Christel Sörensen och Lill-Inger Kaddik

1.    Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

2.    Föregående protokoll  genomgicks och lades till handlingarna.

3.   Marknadsföring 2014/2015  Lisbeth Wennerholm föredrog handlingsplanen 
vilken godkändes och bifogas med protokollet. 

4.   Skagerak cup Det mesta är klart inför tävlingen. Men styrelsen beslutade även att 
korv med bröd ska serveras båda dagarna, det ansvarar Kjell-Åke och Lisbeth för. 

5.  Ny klass diskuterades beslut tas vid nästa möte.

6.  Vårresan kommer i år att gå till Valle Del Este som ligger mellan Almeria och  
Cartagena. Datumet bestämdes till 5-6 mars.

 7.  Sponsorarbetet Vi diskuterade hur vi skulle kunna underlätta arbetet för den 
sponsoransvarige i  framtiden, eventuellt vara flera personer som hjälps åt. Britt-Marie 
fick i uppdrag att ta fram en sponsormanual.

8.  Rapport från möte med Pasqual vi beslutade att en klubbtavla ska sättas upp i 
entrén och även att en toalett ska sättas upp efter hål nio. Ulla Raaschou fick i uppdrag 
att finna mästare bakåt i tiden. Vi ska bidra med pengar från SGC.

9.  Årsmötesdatum bestämdes till den 20:e februari på Marquesa.
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10.  Avstämning ansvarsområden Britt-Marie har läget under kontroll gällande 
sponsorer och annonsörer. Christel ansvarar för glögg måndagen 1/12.  Claes arbete 
med matrikeln pågår och han räknar med att den blir klar tidigt i vår.

11.  Övriga frågor Sponsor och kommittegolftävlingen äger rum den 21/11.  Ulla 
Raaschou ansvarar för damresan som kommer att anordnas till våren.

      

        

       Nästa möte: Onsdagen 26/11 klockan 14:00 på Marquesa

       Ordförande Vid protokollet
       Hans Jungefeldt Lill-Inger Kaddik
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